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PREDMET: Vije6nidka pitanja i inicijative sa 2. sjednice Gradskog vijeda odrZane,

dana 26.12.2024. godine, dostavlj a.l u se.

Na osnovu dlana 167. stav (l)idlana 171a. stav (l) Poslovnika o radu Gradskog vileca

Zavidovi6i - novi predi56eni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidoviii", broj: 7122 i ll23), u

prilogu akta dostavljamo vije6nidka pitanja i lnicijative postavljene na 2. sjednici Gradskog

vij eda odrZanoj, dana 26.12.2024. godine :

- Inicijativa vije6nika Ajdin Polii - Inicijativa za saniranje lokalnog puta u Bajvatima.
- Inicijativa vije6nika Ajdin Poli6 - Inicijativa za saniranje lokalnog puta u Lijevdi.
- Inicijativa vije6nika Asima DZinde - Inicijativa za izgradnju kanalizacionemreZe u

naseljenom mjestu Dubravica.

- Vijeinidko pitanje vijednika Semsudina Skeli6a (l), (2), (3) i (a);
- Vije6nidko pitanje vije6nika Elvira Deli6;
- Vilecnidko pitanje vije6nika Amra Jupi6 ( 1 l. Q\ (3), (4) i (5);

- Vije6niiko pitanje vije6nika Arnir'fursii;
- Vijecnidko pitanje vijecnika Asini DZindo:
- Vijednidko pitanje vijeinika l)cmir BuljubaSic (1), (2) i(3);
- Viieinidko pitanje vije6nika Zahida Avdidevi6a;

Odgovore na postavljena vije6nidka pitanja i inicijative potrebno je dostaviti
predsjedavaju6oj Gradskog vije6a radi uvr5tavanja u dnevni red naredne slednice Gradskog
vije6a.

S poStovanjem.

PRILoG:Vije6nidkapitanjaiinicijativesa2.sjedni".u,l;'ffi.2024.god.
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BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENIEKO-DOBOJSKI KANTON
GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE
Broj: 01-04 -2387 124-AP-5

Datum: 26.12.2024. godine

pREDMET: Vije6nidka pitanja i inicijative sa 2. sjednice Gradskog vijeda odrZane,

dana 26.12.2024. godine, dostavlj aju se.

Na osnovu dlana 167. stav (1) i dlana 171. i dlana 171a. stav (1) Poslovnika o radu

Gradskog vijeda Zavidovi6i - novi prediS6eni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj:

7122 i l-123), u prilogu akta dostavljamo vije6nidka pitanja i Inicijative postavljene na 2.

sj ednici Gradsko g vij e6a odrZanoj, dana 26.12.2024. godine :

Semsudin Skeii6:
Tar* da pozdravim sve prisutne i medije koje nas prate. Razmi5ljaju6i Sta bi bilo

najpotrebnije u startu ovog mandata, odnosno Sta ja Zelim da uradim u ovom mandatu, ja sam

se odludio za jedno vije6ni6ko pitanje koje 6e nadam se poluditi neke rezultate u smislu da se

nesto od toga ostvari. Mnogi koji su ovdje bili u protekle detiri godine, vjerovatno znaju Sta 6u

ja ponuditi. Postavit 6u nekoliko pitanja sa ciljem da se otvori do kraja pitanje i rije5i pitanje

vodosnadbijevanje prostorne cijeline PaSin konak. Puno je pride bilo u protekle detiri godine,

na nekoliko sjednica vodena je rasprava, donoSeni su zakljudci, sve moZemo govorit u
mnoZini, dak je bilo dogovoreno i da se podigne kredit. Ja 6u konkretno proditati moja tri ili
detiri pitanja koja 6e pomoii da dobijemo cjelovitu informaciju o tom projektu.

PREDMET: VIJECNICKO PITANJE
na osnovu dlana 8 i 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a postavljam vijedni6ko pitanje koje

se odnosi na realizaciju projekta snadbijevanja Prostorne c.ieline PaSin Konak.
l. Koliko je sredstava do 31.12. uloZeno u realizaciju projekt i koje faze projekta su do

l<raja2024. godine zavr5ene i u kom procentu?
2. Koliko sredstava je potrebno uloZiti u preostale radove i koje radove treba izvesti da bi
zapodeti projekat bio realizovan u planiranom obimu?
3. Molim da nadleZna sluZba sadini Dinamidki plan zavr5etka zapodetog projekta i da se

isti dostavi Gradskom vije6u.
4. Takode, molim Gradonadelnicu da cjelovitu informaciju o realizaciji projekta
Vodosnadbijevanja prostorne cijeline Pa5in Konak pripremi i prosljedi Gradskom vije6u na

raspravu koja bi se odrZala na martovskoj sjednici.
OBRAZLOZPNM,

Dugo, rekao bih predugo traje realizacija, vjerovatno u ovom trenutku najobimnijeg
infrastrukturnog projekta Grada Zavidovi6i. Podsjedarn daie priie 7 godina izdata gra5evinska

dozvola za prvu lazu gradnje. Kra.inic vrijcm ic da oclludimo kakav status 6emo dati ovoni
projektu. Siguran sam da je projekat mogu6e realizor,'ati do ljeta 2026. godine. Zato
obezbijedimo cjelovitu informaciju koju cemo analizirati na sjednici Gradskog vije6a u martu
2025. godine i donesimo odluku kakva god ona bila. Pri tom moramo voditi raduna da je u
realizaciji i slidan po obimu projekat Vodosnadbijevanja prostorne cijeline Rujnica. Ako se

prema ovim projektima budemo odnosili kao ddo sada neiemo ih zsvr5iti za vi5e od l0 godina,
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a tada nam moZda neie trebati. Nedu mo6i prihvatiti odgovor da se traZeni podaci ne mogu
obezbijediti."

Amira HadLic, zah','aljujem gospodinu Skeji6, pozivam gospodu Elviru Delii.

Elvira Deli6:
,,Ja vas sve srdadno pozdravljam, pozdravljam stanovnike naSe OpStine, takoder iskoristit iu
priliku da pripadnicima katolidke vjeroispovijesti destitam BoZi6. Sada 6u samo proditati ovo
pitanje, nadam se da iu ja to uspjeti.
PREDMET: VIJECNICKO PITANJE
l. Na osnovu dlana 8 i 87 Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovil| kao vije6nik
Gradskog vijeda Zavidovii,. traZim od nadleZne Gradske sluZbe da nam dostavi informaciju
kada 6e nadleZna Gradska sluZba i Gradska uprava izdati gradevinsku dozvolu za putnu
komunikaci.lu 'l'rn-lli6i-Sabin potok za ko.ju je prethodno Graclsko vijede Zavidovi6i izglasalo
javni interes. M.ieStani Mjesne zajednice Ru.inica su u prethodnirn godinama uloZili 361.000,00
KM na ime izgradnje putne komunikacije 'frn-llici-Sabin potok uz dodatnih 800 dnevnica
radne snage. Grad Zavidovi6i je uzeo ude56e u iznosu od 211.000 KM, te ZE-DO kanton sa

iznosom od 50.000,00 KM. Preko 700.000,00 KM uloZeno je u ovu putnu komunikaciju koja
zimi nije prohodna jer nema obezbjedeno zimsko odrZavanje, te jo5 uvijek nije ni uvr5tena u
plan zimskog odrZavanja jer Gradske sluZbe nisu zavr5ile aktivnosti na cijepanju
parce la,eksprop rij ac ij i i izdavanj a gradevi nske dozvole.
Direkto pitanje : Zalto se stalo sa aktivnostima na izdavanju potrebnih dozvola ze legalizaciju
putne komrnikacije Trn-llidi-Sabin potok, kada se nroZe odekivati zavr5etak poslouu nu

cijepanju parcela,eksproprijacije novoformiranih parcela i izdavanju gradevinske dozvole, te

postavljanja saobra6ajnih znakova ogranidenja brzine i ncsivosti?
Takoder traZimo inlormaciju:da li Cira"ci5ps vijece kao predstavnidki organ moZe ovu putnu

komunikaciju uvrstiti u zinrsko odrZavanje puteva nzt p<,drLrdju Grada Zavidovidi bez dase deka

legalizacija izdavanja gradevinske dozr o1,,?

Od nadleZnih zahtijevam jasne odgor,ore u pisanoj lbrnii.
Vije6ni6ko pitanje upuduje se nadleZnoj Gradskoj sluZbi.

S po5tovanjem."

Amira HadZi6: Zahvaljujem gospodo Deli6, pozivam gospodu Amru Jupi6.

Amra Jupid:
,,Pozdravljam sve prisutne u Gradskom vije6u Zavidovidi, a posebno pozdravljam na5e

uvaZene sugradane koji nas sluSaju putem ,,Rarlio 
'l-503", Leljela bih kao kolegica Deli6

malodas da se pridruZim destitkama na5im sugradanima. pripadnicima rimokatolidke vjere, da

ove blagdane obilieZe u krugu svoiil-r nairniliiih... u obilju nafbke i da naredne blagdane

dodekaiu zadol'oljni,sretni iu dobrirl oclno:;ima sa s'u'o.jint komsilama..la imam 17 pitanja pa

6u ih lino... vaSeg vremelta rasporerliti. nc moratc n,-'grrtiovati odmah. Rasporedit 6u ih na

narednih 2-3 s.jednice.a danas 6u po pririritel"u kako zasluZuju rnada su sva pitanja naSa, nema

trivijalnih pitanja. Sva na5a pitanja su jako obimna za naSe gradane, zato smo tu. Ja iu samo

taksativno o demu se radi. A na5a gospoda Pinji6 sekretar vije6a 6e dobiti u pisanoj formi zato

Sto i Stedim vaSe vrijeme i ne Zelim da me iko od Predsjedni5tva upozorava da mi je vrijeme

isteklo.
PREDMET: VIJECNIEKO PITANJE
1. NadleZnim sluZbama
Od strane pomodnika Gradonadelnika lzeta Baii6a kreiran.ie Program poljoprivrednih poticaja
za2024. godinu u iznosu od 96.000,00 KM. Obz.irom na iinjenicu da je kraj godine, interesuje

nas da li je Javni poziv poljoprivrednini proizvo5adima okondan te da li je izvr5ena kontrola
ispunjenosti uslova i da li su ispladena sredstva na5im proizvodadima.Dakle, traZimo da nam se
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dostavi plan poljoprivrednih poticaja, Javni poziv, te spisak svih aplikanata koji su se javili na

Javni poziv sa obiazloZenjem da li su ispunjavali uslove ili ne, dakle SVIH APLIKANATA'

Takodlr, ukoliko je sve okondano, traiimo da se dostave spiskovi sa ukupnim iznosom

sredstava, pojedinaLno kome je sve ispladeno. Odgovor traZimo u pisanoj formi'

2. NadleZnim sluZbama
prilikom predlaganja i usvajanja BudZeta za 2024. god. nisu bile planirane novogodiSnje

aktivnosti i aogaaa.li. Obzirom na dinjenicu da se domadinski pristupalo budZetu i sredstva su

se tro5ila shodno planu i progranu. lnteresuje nas na osnovu dega je planirano i koliko 6e

koStati manifestacija ,,Ledena darolija" koja je planirana ispred i u JU ,,Kulturno-sportski

centar" Zavidoviii, kao 5to je ranije bilo organizrcano ispred Gimnazije. U Pisanom obliku

traZimo odgovor, da li su sredstva za ovu manife:staciju planirana BudZetom 2a2024. godinu i

na kojoj stavci u dokumentu?
3. NadleZnim sluZbama
Da li se u skorijoj bududnosti planira sanacija podvoZnjakauMZ Dolina-Alidi i da li se kroz

planiranje u gudZetu za 2025.god. mogu osigurati sredstva za pomenutu sanaciju. Jedan od

najbitnijih ruzloga je nepristupadnost vatrogasnom vozilu u sludaju poZara,dime bi Zivot

mje5tana MZ Dolina-Ali6ii njihova imovina bili ugroZeni.

Odgovor traiim u pisanoj formi.
4. NadleZnim sluZbama
TraZim da mi se dostavi stanje i opremljenost Vatrogasne jedinice Zavidovi6i.
Odgovor traiim u pisanoj formi.
5. NadleZnim sluZbama
da mi se u Sto kradem vremenskom rokun odgovori na pitanje vezano za sigurnost udenika u

osnovnim i srednjim Skolama kao i Diediiim vrticima na podrudju grada i poidrudnih objekata

Grada Zavidovici sa naglaskom, koliko je i koji su objekti pod video nadzorom i koliko se

desto obilaze od strane pripidnika Policijske uprave Zavtdovi(i."

Amira HadZi6: Zahvaljujem gospodo Jupii. Pozivam gospodina Poli6a.

Aidin Polid:
,,Po5tovani sugradani, po5tovana Gradonadelnice sa saradnicima, poStovane kolege vije6nici,
mediji. Imam 2 incijative.
PREDMET: VIJECNICKA INICIJATIVA ZA SANIRANJA LOKALNOG PUTA U
BAJVATIMA
l. INICIJATIVA za saniranja asfalta. odvodnje i kliziSta na lokalnom putu Sinanovi6i -
Mahoje u naselicnom mjestu Bajvati. Realizaci.ja incijative podrazumijeva izgradnju potpornog
zaStitnog zida. drenaie, sanacije kolovoza sa niveliranjem i asfaltiranjem na lokaciji ulaza u
naseljeno mjesto Bajvati. U okviru ovog materijala dostavio sam i sliku lokacije da bude
jasnije s obzirom da je ovo kliziSte aktivno ved od 2005. godine, stalno se sanira, da se

konstantno ulaZu sredstva mislim da je krajnje vrijeme da se to sanira kvalitetno.
O realizaciji ove inicijative starat 6e se Gradonadelnica sa sluZbama.
Zarealizaciju ove inicijative izdvojiti potrebna sredstva izbudileta Grada Zavidovi6i.

OBRAZLOZPNTT,
Zbog lo5eg stanja nosivog sloja kolovozne konstrukcije potrebna je sanacija istog u kradim
dionicama, a navedena klizi5ta aktivirana su u prvim polavama nakon asfaltiranja dionice
Sinanovi6i-Mahoje 2005 godine. Prethodnih godina konstantno su sanirana, medutim nisu
sprijedeni osnovni uzroci, te tako spriiedilo dalie propadanje tla. a dugorodno ostvarile znadajne
uStede. Realizaci.iom inicijative rjeSara se problern u saobraiainoj komunikaciji za mje5tane
Bajvata i Mahoja.
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Zarealizaciju ove iniciijative izdvojiti potrebna sredstva izbudLetaGrada Zavidoviii.

2. NICIJATIVA: VIJECNICKA INICIJATIVA ZA SANIRAN.IA LOKALNOG PUTA U
LIJI-VCI
U skladu sa dlanom 8.,97.. i 109 Poslovnika o radu Gradskog vijeia, podnosim sliiede6u
inicijativu:
INICIJATIY A za saniranja asfalta, odvodnje i klizi5ta na lokalnom putu Sinanovi6i - Mahoje
u naseljenom mjestu Lijevda (pored stadiona). Realizacija incijative podrazumijeva izgradnju
potpornog zaStitnog zida, drenaLe, sanacije kolovoza sa niveliranjem i asfaltiranjem na lokaciji
ulaza u naseljeno mjesto Lijevda.

O realizaciji ove inicijative starat 6e se Gradonadelnica sa sluZbama.
Zarealizaciju ove inicijative izdvojiti potrebna sredstva izbudleta Grada Zavidovicl

OBRAZLOZPNIE
Zbog lo5eg stanla nosivog sloja kolor,'ozne konstrukciie potrebna je sanacija istog u kradim
dionicama, a naveclena klizi5ta aktivirana su u pn'im polavama nakon aslaltiranja dionice
Sinanoviii-Mal-ro.ie 2005 godine. Prethodnih godina konstantno su sanirana, medutim nisu
sprijedeni osnovni uzroci, erozija rijeke i podzemne vode. Realizacijom inicijative otklonili bi
se uzr Realizacijom inicijative rje5ava se problem u saobra6ajnoj komunikaciji za mje5tane
Bajvata i Mahoja.oci , te tako sprijedilo dalje propadnje tla a dugorodno ostvarile znadajne

uStede."

Amira HadZi6: Zahvaljujem gospodinu Poli6u, pozivam gospodina Amira Tursi6a.

Amir Tursi6:
,,E-selamu-Alejkum, dobro vede cijenjene kolege vije6nici, Gradonadelnice sa saradnicima,
predstavnici medija i sugradani.
PREDMET: VIJECNICKO PITAN.IE
1. Pitanje je vrlo aktuelno, odnosi se na zimsko odrZavanje. Odredeni broj grarlana iznosi

prim.iedbe na diScenje, bolje re6i nediScenje snijega r"ra po.iedininr povrSinama, uglavnom na

nekategorisanim putevima, ima tu i drugih povrSina kao Sto su odredeni dijelovi gradskog

urbanog podrudja koji nisu obuhvaceni diScenjem. Zat"ima me ko je prilikom ugovaranju,

odnosno pripremi tenderske dokumentacije, odredio koie 6e pravci, ulice i povr5ine uii u

program zimskog odrZavanja, a koji ne?

Takoder, zanima me ko je odgovoran za di56enje snijega na povrSinama koje nisu obuhva6ene

ugovorom o zimskom odrZavanju?
Molim odgovor u pisanoj formi."

Amira HadZi6: Zahvaljujem gospodinu Tursi6u, gospodin Asim DZindo.

Asim Diindo :

,,UvaZene Gradonadelnice sa saradnicima, poStovane Viiednice i Vijeinici, sugradani koji nas

sluSate, ali naZalost i ne vidite, sve vas srdadno pozdravljam i upuiujem iskrene destitke za

predstojeie novogodiSnje praznike. lmam jedni vijeiniiko pitanje i I inicijativa.
PREDMET : VIJECNICKO PITANJE
l. Na osnovu dlana 8. i 87 Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i, kao Vije6nik
Gradskog vijeia Zavidovi6i postavlj am slij ede6e vije6nicko pitanj e:

TraZim od nadleZne Gradske sluZbe da nam dostavi infornaciju i podatke o ispla6enim

sredstvima svim udruZenjima i klubovima koji su u prethodnoj 2023. godini organizovali
sportske manifestaciie 2r, podrudju Grada Zavidovidi, uz informaciju zaSto tekude 2024. godine

Grad Zavrdlvl0i.
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nije objavljen Javni poziv za sufinansiranje sportskih manifestacija koje organizuju sportski
klubovi sa podrudja lokalne samouprave?
Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi.
Vijednidko pitanje upuiuje se nadleZnoj Gradskoj sluZbi.
S po5tovanjem."

l. PREDMET : VIJECNICKA INICIJATIYA za izgradnje kanalizacione mreZe u naselju
mjestu Dubravica
Na osnovu dlana lO9.Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovic| u ime kluba Vijeinika
Socijaldemokratske partije BiH, Gradskom vije6u Zavidoviii, podnosim inicijativu: Za
nastavak izgradnje kanalizacione mreZe u naselju mjestu Dubravica, o rjesavanju problema
neadekvatnog odvodenja otpadnih voda i onemoguiavanjuprikljudenja domaiinstava na
postojeiu mreZu.

OBRAZLOZPN"IP
Dubravica se ve6 duZe vrijeme suodava sa problemom nepotpunog funkcionisanja
kanalizacione mreZe, Sto znadajno naruSava kvalitet iivota stanovnika-jednog dijela naselja,
iako je mteia u pro5losti viSe puta proSirivana i zna(ajan broj domalinstava koristi njene
pogodnosti, ona trenutno zavrSava na livadi Sto stvara ozbiljan problem za 75 doma6instava
koje gravitiraju tom podrudju. Ova doma6instva svakodnevnno osjedaju posljedice
neadekvatnog odvodenja otpadnih voda,a narodito tokom ljetne sezone kadl neugodni mirisi
postaju nepodnoSljivi i ometaju osnovnu svakodnevnicu.
neophodno je istaknuti da ova situacija ne sano da utide na kvalitet Livota pogodenih
domaiinstava, ve6 predstavlja i Siri problem za okolis i zdravlje svih stanovnika naselja.
Otpadne vode koje se ne odvode adekvatno mogu dovesti do kontaminacije tla i podzemnih
voda, Sto dodatno ugroZava ekolo5ku ravnoteZu i zdravlje ljudi. Neugoani miiisi su tek
povr5inski problem-dugorodne posljedice mogu ukljudivati Sirenje bllesti i smanjenje
vrijednosti zemljiSta u okolini.
Rje5avanje ovog problema zahtijeva nastavak izgradnje kanalizacione mreZe kako bi se ona
proSirila izvan trenutnog podrudja i omoguiila povezivanje svih domaiinstava koji se trenutno
nalaze u nepovoljnoj situaciji.Tehnidki gledano, radi se o relativno jednostavnom projektu s
obzirom na to da je mreZa vei dostupnai da je potrebno samo njeno produZenje i piikljueenje
na odgovaraj u6u odvodnu infrastrukturu.
Stanovnici Dubravice koji su pogodeni ovom situacijim ve6 godinama apeliraju na nadleZne
institucije da pronadu rjeSenje, ali je krajnje vrijeme da se ovaj-problem ozbiljno shvati i uvrsti
medu prioritetne projekte op6ine. Nastavak izgradnje kanalizicione mreZe ne bi trebao biti
tretiran kao luksuz, ve6 kao potreba svakog doma6instva u naselju. Ovaj projekat ne samo da bi
rijeSio neposredne probleme ovih 15 domaiinstava, ve6 bi dugoroOno unaprijedio kvalitet
Zivota cijelog naselja, sprijedio dalje ekoloSke posljedice i podigao standard Zlvota stanovnika
u Dubravici.
S poStovanjem."

Amira HadZii: Zahvaljujem gospodinu DZindi, pozivam gospodina Demira Buljuba5i6a.

Demir Buliuba5i6:
,,Po5tovana Gradonadelnice sa saradnicima, radno PredsjedniStvo, kolegice i kolege Vije6nici,
sredstva informisanja i Gradani Grada Zavidovi6i, sve vas srdadno selamim i pozdravljam. Ja
imam nekoliko vije6ni6kih pitanja. Interesuje me putni pravac, ulaz u pasin Lonak, odnosno
naseljeno mjesto Meievi6i. Nalazi se u lo5em stanju, ogromne rupe na toj dionici predstavljaju
ozbiljan problem za sigurrno kretanje vozila i svakodnevni Zivot grudanu. Interesuje-me
sljede6e:

6
Grad Zavidovi6i, Ulica Mehmed paie-sokoloviCa broj 9, 72220Zavidovi6i

Telefon: 0321206-780 info, fax: 0321206-706, ww.zavidovici.bargrad.zavidovici(iDzavidovici ba

-.r!h--rEti6ta'ta



PREDMET: VIJECNICKO PITANJE

1. Da lije Gradska uprava upoznata sa ovim problemom? Da li postoji planza sanaciju ovog

putnog pravca? Kada gradani ,,ogu odekivati konkretne radove na rje5avanju ovog problema?

Dok se ne poduzmu kJnkretni radovi da li se moZe poslati nasip kako bi se privremeno sanirale

rupe? .: f, r-r- ^: ^ n.
2. Sljedeie pitanje se odnosi na sanaciju putnog pravca Sinanovi(i-Mahoje' Da li je planirana

,unu.iiu ovog dijila puta, ako jeste koji su planirani radovi?

3. N; sjednlci"odriunoi y.OS.ZOZ|. godin" podnio sam inicijativu za izgradnju puta u

naseljenom mjestu Borovnica. planom"tupitutnitr investicija predvidjeli smo izgradnju 1300

metara puta. lnteresuje me da li 6e se inicijativa realizovati, ie da li se moze kazati okviran

vremenski period? Hvala."

Amira Hadzi6: Zahvaljujem gospodinu Buljubasidu, pozivam zahidaAvdidevida'

Zahid Avdidevi6:

,,Gospodo Gradonadelnice, radno Predsjednistvo,koleelc.e i kolege Vijeinici' Gradani Grada

Zavidovidisve vas srdadno selamim i pozdravljam' Moje pitanje t b'li veoma kratko' evo

s,,,jedoci smo ovih padavina, moje pitanje se odnosi na nadleznu sluZbu civilne zastite' Koliko

je sjednica u ovim teskim trenucima odrZala i koje je zakljudke donijela i na osnovu dega 6e

se,evo broj neformalnih razgovora i sa Gradonadelnicom, sa ljudima iz civilne zaStite"'

PREDMET: VIJECNICKO PITANJE

l. Na koji nadin 6e se vr5iti refundacija troskova ljudi koji su na seoskim.podrudjima svojim

sredstvima vr$ili di$6enje snijega? Samo na koji nadin, toliko i zahvaljujem'"

Amira HadZi6: Zahvaljujem gospodinu Avdidevi6u, ima li jos neko dai,eri postavit vije6ni6ko

pitanje? Ja nemam uiSe prijad.nifr. N.-u niko prelazimo na usmene odgovore ukoliko ih ima'

bospodin BaSi6, pomo6nik Gradonadelnice' Izvolite'

Izet BaSi6 : Odeeovor.

,,E,selamu alejkum-f6bro vede svim prisutnim i gradanima koji nas prate'.ja 6u evo u ulozi

Sela sluZbe Civilne zaStite, obzirom ia -ijenju,i kolegu koji je joS uvij.ek na godisnjem

odmoru. Ho6u da odgovorim na kratko pitanje, postavljeno, kratko 6u i odgovoriti' Mi smo

imali do ,uou ,ru[l?". Si"u ciuitn" zastite sastanak vezano za ove prilike i ujutro smo

dogovorili u potulru;il;;" Siuu cirilne zastite gdje 6emo detaljnije izdefinisati odgovor

na ovo pitanje: rato i na toli nadin 6e se rijesiti renrnaaci.la ovih sredstava koja su potrebna za

one poslove koji su uradeni na nekategorisanim -nute^v]1a 
koji nisu obuhva6eni ugovorima' a

vrseno je dis6enje snijega u toku ova protekla tri dana? Hvala...

Amira HadZi6: Zahvaljujem koliko sam shvatila ovo je odgovor na pitanje vijeinika Z4idl

Avdidevi6a. pi;; gospooina Avdidevi6a, voljni ste zetite li odgovor i u pisanoj formi

gospodine AvdideviEu, vama se obra6am'. Zeli te li odgovor i u pisanoj formi gospodine

Avdidevi6u ili Vam je ovo dovoljno?

ZahidAvdidevii: MoZe.

Amira Hadzii: Zahvaljujem. Time smo iscrpili prvu tadku dnevnog reda, te prelazimo na drugu

tadku dnevnog reda.

OVJERAVA SEKRETAR
GRADSKOqy'/JECA

Samira r'W)ryravnik
ZAPISNIK SAEINIO

Melisa Londar, bacc. men. u turizmu

Hrnr* /tlro'

7
cradZavidovici,UlicaMehmedpaSe.Sokolovicabrojg,T2220Zavidovi6i

Telefon: 0321206-780 info, fax: o32t2}6-706, www.z-avidovici.bargrad.zavidovici(?zavidovici'ba ffiffiffiIlffi
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Gradskivije6nik
Semsudin Skeji6
26.12.2024.godine

.STRU.NA SLUZBA GRADSKOG VIJECA
-PREDSJEDAVAJUCA GRADSKOG VIJE,CA

Predmet: Vijeinidko pitanje

Na osnovu dlana 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeda postavljam vijeinidko pitanje
koje se odnosi na Realizaciju projekta vodosnabdijevanja Prostorne cjeline Pa5in Konak

L Koliko je sredstava do 31,12.2024. godine uloZeno u realizaciju navedenog projekta i
koje faze projekta su do kraja 2024. godine zavrSene i u kom procentu?

2. Koliko sredstavaje potrebno uloZiti u preostale radove ikoje radovetreba izvestidabi
zapodeti projekat bio realizovan u planiranom obimu?

3. Molim da nadleZna sluZba sadini Dinamidki plan zavrSetka zapodetog projekta i da se

isti dostavi Gradskom vijeiu
4. Takoder, rnolim Gradonadelnicu da cjelovitu informaciju o realizaciji projekta

Vodosnabdijevanje prostorne cjeline Pa5in Konak pripremi i proslijedi Gradskom
vijeiu na raspravu koja bi se odrZala na maftovskoj sjednici

ObrazloZenje

Dugo, rekao bih i predugo, traje realizacija vjerovatno u ovom trenutku najobimnijeg
infrastrukturnog projekta Grada Zavidoviii. Podsjeiam da je pnje 7 godina \zdata
gradevinska dozvola za prvu fazu gradnje. Krajnje vrijeme je da odludimo kakav status iemo
dati ovom projektu. Siguran sam da je projekat mogude realizovati do ljeta 2026. godine. Zato
obezbijedimo cjelovitu informacijr,r koju 6erno analizirati na sjednici Gradskog vijeda u martu
2025. godine idonesimo odluku kakva god ona bila. Pri tome moramo voditi raduna da je u
realizaciji i slidan po obin-ru projekat Vodosnabdijevanje prostorne cjeline Rujnica. Ako se
prema ovim projektima budemo odnosili kao do sada nedemo ih zavr5iti za vi5e od 10 godina,
a tada nam moZda ne6e trebati. Ne6u moci prihvatiti odgovor da se traZeni podaci ne mogu
obezbijediti.

U /'\/\"1)
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BOSNA I HEIi.CEGOVINA
FEDEI{ACIJA BOSNE I HEITCEGOVINE

GITAD ZAVTDOVICI
GIIADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r. grlin. predsjedava.iuii

Preclmet: VIJECNIeKO plTAN.t E.,1os121ilja se

Na osltovtt dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Graclskog vijeca Zavidovici. kao vijecnik Gradskog vijeca
Zavidovici postavliam sljede6e vijecrridlto pitanle: TraZirn ocl naclleZne graclske sluZbe cla,arn dostavi
infbrmaciiu kada ce nadlezna gladska sluzba igraclska uprava izdati graclevinsku dozvolu za putpLl
Iiorrurlikaciju Trtt-llici-Sabin potok a za koju.ie, prethodno, cradsko vijeie Zaviclovici izglasalo javli
interes ?

MJestani MZ Rujnica stt u 1;rethoclnirn godinama uloZili 361.000.00 KM na ime izgradrrje putre
kornurtikacije Trn-llici-Sabilr potok uz clodatnih 800 clnevnica laclne snage. Gracl Zavidovi6ije uzeo
ttde5ce tt izttostt od 211.000,00 KM. te ZF.-D} karlron sa iznosorr od 50.000,00 I(M.
Prcko 700'000'00 KM ulozetto je tr ovu putnLr kon.runikacif u koja zimi nije prohoclpa jer. ne,ra
obezbijecleno zirrsko odrazavanie, teJoS uvi-iek niie ni uvrStena u plarr zirnskog oclrZavalja jer graclske
sluZbe nisu zavrsile aktivnosti na ciiepaniu palcela, eksplolrrijaciji i izdavanju gradevinske dozvole.

Direl<trro pitanje: Zasto je se stalo sa aktivuostima na izdavanju potrebnih clozvola zalegalizacijLr pLrtne
l<ornurtikacije'frn-lli6i-Sabin potok, liacla se rnoZe odekivati zavrsetak poslova na cijeparr-iu parcela,
elisplopriiaciii novofbrnrirartih parcela i izdavanju gradevinsl<e dozvole, te postavljan-ie saobraca.inih
znal<ova ogranidenja br.zine i uosivosti ?

Takodcr, trazituo ilrfbrmaciiLr cla li Graclsko vi.lece l<ao predstavnidki i-rr.gan moze ovu putnu
komtrrlikaciju uvrstiti u zitnsko oclrZavanje pLrteva na poclrud.iu Grada Zavidoviii bez da se deka
legalizacila i izdavanje graclevinslie clozvole ?

Ocl nadleZnih zahtijevant jasne oclgovore u pisanoj fbrrni.

Vijecnidko pitarrje upucuje se rraclleZno.i gradslio.j sluZbi.

S lto5tovanjeln,

ri,ril;rir|.ir;jai: Adresa:dr.pinkasaBanfabb
(zgrada .,Siare opcine,, )
72220 Zarridov!ii
Bosna i Hercegovina

eref sj.cr,, i f,( I u ba v rj

(-- ((Q,t vidovi6i
t_-

',',':' ;-,' i -:t tl i:, -i S ;l

fac eboo k. corrr/sclpbi h

fa cebook.comlsdpbihzavidovici

{}pcinsk;l crgarrizatija 5DP Ilil-{ F-;:vieJ*vici r-lnkm,{iicl{ir si}railH3arqxja cgl-l Er.rx BanNgox*rfix

Tclr +387 {0} 32 A7}.04{l
Fax: +3i17 (01 32 879-040
E-mail: l.t; l;:ri :: itlf i;i: r-'111i_ir.,

Haris HodZic, dipl.oec



vljEcNtaKo ptTANJE 1- Nadleinim stuibama

od strane pomoinika gradonadelnika lzeta Baiica kreiran je program poljoprivrednih poticaja za
2W4. god. u iznosu od 96000 km. obzirom na dinjenicu da je kraj godine, interesuje nas da lije
Javnipoziv poljoprivrednim proizvodaiima okoncan te da lije izvrSena kontrola ispunjenostiuslova i

da lisu isplacena sredstva na5im proizvodacima. Dakle, traiimo da nam se dostaviplan
poljoprivrednih poticaja, Javni poziv te spisak svih aplikanata koji su se javili na Javni poziv sa
obrazloienjem da lisu ispunjavali uslove ili ne, dakle- SVIH ApLIKANATA. Takoder, ukoliko je sve
okondano, traiimo da nam se dostave spiskovi sa ukupnim iznosom sreadstava , pojedinadno, kome
je sve isplieno. Odgovor traiimo u pisanoj formi.

Vijeinidko pitanje 2 - NadleZnim sluibama

Prilikom predlaganja iusvajanja Budieta za2o24god. nisu bile planirane novogodi5nje aktivnosti i
dogadaji' obzirom na tinjenicu da se domaiinskipristupalo budietu isredstva su se troiila shodno
planu i programu. lnteresuje nas na osnovu dega je planirano i kolikoie kostati manifestacija ,, Ledena
tarolija" koja je planirana ispred i u JU,,Kulturno - sportskicentar" Zavidoviii, kao ito je ranije bilo
organizirano ispred Gimnazije. U pisanom obliku traZimo odgovor, da li su sredstva za ovu
manifestaciju bila planirana Budzeto m za 2024.god i na kojoj stavci u dokumentu.

Vijeinica Gradskog vijeia Grada Zavidoviii

Jupii Amra

26.12.2024. god.
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vtJECNtaKO PTTANJE 3 - Nadleinim sluibama

Da li se u skorijoi buduinosti planira sanacija podvo)njaka u MZ Dolina- Ali6i ida li se kroz planiranje

u Budietu ZA 2025. god. mogu osigurati sredstva za pomenutu sanaciju. Jedan od najbitnijih razloga
je nepristupadnost vatrogasnom vozilu u sluiaju poiara, dime bi :ivoti mjeitana MZ Dolina- Ali6i kao

i njihova imovina bili ugroieni.

Odgovor traZim u pisanoj formi.

VUEaNtaKO PITANJE 4 - NadleZnim sluzbama

Traiim da mi se dostavi stanje i opremljenost Vatrogasne jedinice Zavidovi6i.

Odgovor traiim u pisanoj formi.

vlJEaNlaKo p|TANJE 5 - Nadleinim sluibama

Da mi se u sto kraiem roku odgovori na pitanje vezano za sigurnost udenika u osnovnim isrednjim
Skolama kao i Djedijim vrtiaima na podrud.iu grada i podruinih objekata Grada zavidoviii sa
naglaskom, koliko je i koji su ob.iekti pod video nadzorom i koliko se desto obilaze od strane
pripadnika Policijske uprave Zavidoviii .

Odgovor traZim u pisanoj formi.

Vijeinitko pitanje 6 - Nadleinim sluibama

Da li se planira regulisati saobraiaini haos koii se svakodnevno odvija u neposrednoj blizini Gradske
uprave i Policijske stanice ( kod bankomata unicredit banke), a sve zbog nesavjesnih vozaia koji
ostavl.iaju auta sa ukljudenim motorom izadriavaju se na bankomatu iu obriznjim ob.iektima ? postoji
livideo nadzor koii osigurava pomenutu rokaciju ikoriko se kazni za nepropisno parkiranje napratiro
tokom 2024. Eod.

Odgovor traZim u pisanoj formi.
Amra

Vijeenica Gradskog vijeca Grada Zavidoviii :.lupii

/r)' ,*i, /s.'?,.:l y



Gradski vije6nik SNAGA NARODA
Ajdin Poli6
Ul. Enesa Kalabiia bb
72220 Zavidovili
062 7s5 269

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
n/T PREDSJEDAVAJUCI GRADSKOG VIJECA

u r\4j,,,A1 t ti^l
PREDMET: Inicijativa za saniranje lokalnog puta Gustofid=Zioro-m-errfiE, dostavlja se

Po5tovani,

U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu op6inskog vijetaZavidoviii, podnosim sljede6u inicijativu:

lnicijativa za saniranje asfalta, odvodnje i klizi5ta na lokalnom putu Sinanovidi-Mahoje u naseljenom mjestuBajvati' Realizacija inicijative podrazumijeva izgradnju potpornog zastitnog zida, drenaie, sanaciju kolovoza
sa niveliranjem i asfartiranjenr na lokaciji uraza u naseljeno mjesto Bajvati.

o realizaciji ove incijative, starat ie se Gradonadelnica sa strudnim sluzbama.

Zarealizaciju ove inicijative izdvojiti potrebna sredstva izbudLetaGrada Zavidovidi.

OBRAZLOZENJE

Zbog loleg stanja nosivog sloja kolovozne konstrukcije potrebna je sanacija istog u kraiim dionicama, a navedenaklizista aktivirana su u prvim poplavama nakon asfaltiranja dionice Sinanoviii - Mahoje 2005 godine. prethodnih
godina konstantno su sanirana, medutim nisu sprijedeni osnovni uzroci, erozija rijeke i podzemne vode.Realizacijom inicijative otklonili bi se uzroci, te tako sprijedilo dalje propadanje tla a dugurodno i ostvarile znadajneustede' Realizacijom inicijative rjesava se problem u saobradajnoj komunikaciji za mjestane Bajvata i Mahoja.
Prilog:

i6, mr.ppm

Datum: 2611212024



Gradski vijednik SNAGA NARODA
Ajdin Poli6
Ul. Enesa Kalabida bb
72220 Zavidovi|i
062 7s5 269

GRAD ZAVIDOVIEI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
n/T PREDSJEDAVAJUCI GRADSKOG VIJEEA

'0 Ll)c L,'(r 1
PREDMET: Inicijativa za saniranje lokalnog puta Gostofid=2i6Rd'--N{-:ilrojeidostavlja se

PoStovani,

U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu opiinskog vijei;aZavidoviii, podnosim sljede6u inicijativu;

Inicijativa za saniranje asfalta, odvodnje i klizi5ta na lokalnom putu Sinanovidi-Mahoje u naseljenom mjestuLijevia (Pored stadiona). Realizacija inicijative podrazumijeva izgradnju potpornog zastitnog zida, drenaze,sanaciju kolovoza sa niveliranjem i asfaltiranjem na lokaciji ulaza u naseljeno mlesto Lijevta.
o realizaciji ove incijative, starat ie se Gradonadelnica sa strudnim sluzbama.

Za realizaciju ove inicijative izdvojiti potrebna sredstva iz budZeta Grada Zavidovi6i.

OBRAZLOZENJE

Zbog loieg stanja nosivog sloja kolovozne konstrukcije potrebnaje sanacija istog u kraiim dionicama, a navedenaklizista aklivirana su u prvim poplavama nakon asfaltiranja dionite Sinanoviii -Mahoje 2005 godine. prethodnih
godina konstantno su sanirana, medutim nisu sprijedeni osnovni uzroci, erozija rijeke i podzemne vode.Realizacijom inicijative otklonili bi se uzroci' te tako sprijedilo dalje propadanje tla a dugurodno i ostvarile znadajneustede' Realizacijom inicijative rjesava se problem u saobra6ajnoj komunikaciji za mjestane Lijevde, Bajvata iMahoja.

Datum: 2611212024

Ajdin Polii, mr.ppm
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slohoria, jedrrakost, sr:lirlarrtosl

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE i HERCEGOYINE

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJEEE ZAVIDOVICI

n/r. Predsjedavaju6i

Datum: 26.12.2024. godine

Predmet: Inicijativa za nastavak izgradnje kanalizacione mreZe u naselju Dubravica radi
rjeiavanja problema neadekvatnog odvodenja otpadnih voda i omogu6avanja prikljuEenja 15

domadinstava na postoje6u mreZu.

PoStovani,

Na osnoru dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovic| u ime Kluba vijednika
Socijaldemokratske partije BiH u Gradskom vije6u Zavidovie,i podnosim inicijativu za
nastavak izgradnje kanalizacione mreZe u naselju Dubravica radi rje5avanja problema
neadekvatnog odvodenja otpadnih voda i omoguiavanja prikljudenja l5 domadinstava na
postoje6u mreZu.

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu Inicijativu dostavljamo u pisanoj formi sa
OBRAZLOZTNJE*I kako slijedi:

Dubravica se ved duZe vrijeme suodava s problemom nepotpunog funkcionisanja kanalizacione
mreZe, Sto znadajno naru5ava kvalitet Livota stanovnika jednog drjela naselja. Iako je mretan
pro5losti vi5e puta pro5irivana i veliki broj doma6instava koristi njene pogodnosti, ona trenutno
zavriava na livadi, 5to stvara ozbiljan problem za 15 doma6instava koja gravitiraju torn
podrudju. Ova doma6instva svakodnevno osjeiaju posljedice neadekvatnog odvodenja
otpadnih voda, narodito tokom ljetne sezone kada neugodni mirisi postaju gotovo nepodno5ljivi
i ometaju osnovnu svakodnevnicu.

Neophodno je istaknuti da ova situacija ne samo da utide na kvalitet Livota pogodenih
domaiinstava, vet predstavlja i Siri problem za okolis i zdravlje svih stanovnika naselja.
Otpadne vode koje se ne odvode adekvatno mogu dovesti do kontaminacije tla i podzemnih
voda, Sto dodatno ugroi.ava ekolosku ravnoteZu i zdravlje ljudi. Neugoani mirisi su tek
povriinski problern - dugorodne posljedice mogu ukljudivati Sirenje bolesti i smanjenje
vrijednosti zemlji5ta u okolini.

Rje5avanje ovog problema zahtijeva nastavak izgradnje kanalizacione mreZe, kako bi se ona
pro5irila izvan trenutnog podrudja i omogu6ila povezivanje svih domaiinstava koja se trenutno
nalaze u nepovoljnoj situaciji. Tehnidki gledano, radi se o relativno jednostavnom projektu s
obzirom na to da je mreZa vei dostupna i da je potrebno samo njeno produZenje i prikljuderle
na odgovarajudu odvodnu infrastrukturu.
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Stanovnici Dubravice koji su pogodeni ovom situacijom vei godinama apeliraju na nadlezne
institucije da pronadu rjesenje, ali je krajnje vrijeme da se ovaj problem ozbiljno shvati i uvrsti
medu prioritetne projekte op6ine. Nastavak izgradnje kanalizacione mreZe ne bi trebao biti
tretiran kao luksuz, vei kao osnovna potreba svakog doma6instva u naselju. ovaj projekt ne
satno da bi rijesio neposredne probleme ovih l5 doma6instava, vei bi dugorodno unaprijedio
kvalitet.Zivota cijelog naselja, sprijedio daljrqe ekolo5ke posljedice i podigao standard Zivota u
Dubravici.

S po5tovanjem,

Vije6nik SDP BiH

ljlt n:-I
Apim DZindo, ing.el.
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Daturn : 26.12.2024.god ine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GITAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r. predsjedavaju6i

Prerlnret: VI.IECNICKO pll-ANJE, dosravlja se

Na osttovtt dlanova 8. i 87' Poslovnika o raclu Gradsl<og vi.ietaZavidoviii. kao viiecnik cradskog viieia
Zavidovici postavljarn sljede6e vije6rridko pitanie:

TraZinl od nadlezrle gradske slLrzbe da ttatn clostavi inforrnaciie ipodatke o isplace,i,r sreclstvirna s,irr
trdrLrzettjinra i klLrbovinra koji sLr tr p.ethodno.i 2023. goclirii organizo'ali sportske nrapifestacije 

'apodrudju crada Zavidovi6i. uz infbrnraciiu za5to i teliuce 2024 -qocline niie objavlje, javni poziv zasttfittatlsiranje sportskih nlartifestaciia koje organizuju sportski klubovi' sa poclr.ueja ,ase lokalne
samoLrltrave ?

Od nadleZnih zahtijevanr jasne oclgovore u pisano.j formi.

vilec,idl<o pitanje upuc, je se nadrez,i,r gracrskinr sruzbama.

S poStovanjern.
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